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ZAPISNIK 
SA 25. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
25. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 16.05.2012. s početkom u 19:30 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 
Ostali nazočni: 
 - 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
- Igor Sušić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa  24. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
      
1. Dopis OGU za razvoj, urbanizam,ekologiju i gospodarenjem zemljištem 

Direkcija za razvoj, urbanizam i ekologiju 
- obrazac iz Plana  lokacija privremenih objekata – ugostiteljske terase  
 ispred ugostiteljskog objekta KALDI BAR, Blaža Polića 4c 

2. Tekuća komunalna problematika 
3. Završne pripreme za obilježavanje Dana MO 
4. Razno 

    
  

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
 
 

 
 
 
 
 



 

 
AD 1 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis  i obrazac iz Plana lokacija privremenih objekata  
OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenjem zemljištem, Direkcije za razvoj, urbanizam i 
ekologiju, u svezi ugostiteljske terase ispred ugostiteljskog objekta KALDI BAR, Blaža Polića 4c. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na dopis i na obrazac iz Plana lokacija 
privremenih objekata OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenjem zemljištem, 
Direkcije za razvoj, urbanizam i ekologiju, u svezi ugostiteljske terase ispred ugostiteljskog 
objekta KALDI BAR, Blaža Polića 4c. 
 
AD 2 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis g. Nikole Mataije u svezi oštećenja u ulici 
Pomerio.  U dopisu se navode slijedeća oštećenja:  
- zamolba za otklanjanje betonskog stupa (za nekadašnje trolejbuse) sa kojeg padaju dijelovi betona 
i mogu ozlijediti pješake. Stup se nalazi u ulici Pomerio preko puta zgrade 17.    
-  zamolba za sanaciju rupa ispred zgrade Pomerio 6. 
- zamolba za sanaciju uništenog rubnika nogostupa u dužni oko jednog metra koji se nalazi izmeñu 
zgrada Pomerio broj 1 i 3. 
-  zamolba za sanaciju rupe na nogostupu ispred ulaza u zgradu Pomerio 11. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je donijelo odluku da se dopis uputi Rijeka 
prometu d.d.. 
 
AD 3  
 
Predsjednica VMO  Gordana Šopić obavijestila je Vijećnike da je klapa "VONGOLA" potvrdila nastup 
na danima MO Brajda-Dolac te da će učestvovati na otvaranju likovne izložbe i na završnoj 
svečanosti.  Vijeće MO Brajda-Dolac je za otvaranje likovne izložbe predložilo Udrugu "Klub srce". 
Tajnica MO obavijestila je Vijećnike da je obavijestila g. Željka Čopa koordinatora za turnir u  briškuli 
i trešeti i g. Pava Marinovića koordinatora za turnir u  boćanju, povodom održavanja Dana MO kako 
bi se napravio raspored održavanja sportskih turnira.    
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je znanje obavijest predsjednice VMO  i tajnice MO 
Brajda-Dolac. Raspored odvijanja kulturnih i sportskih  dogañanja  nije utvrñen. 
 
AD 4 
 
• Pod točkom razno nije bilo dodatnih prijedloga Vijećnika i nije bilo rasprave. 
 
Sjednica je završila u 21:00 h. 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije  (2) stranice.  
 

 
                

 

 

 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Marina Stamenković 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac:  

Gordana Šopić 
  

  



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


